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U provedbi upitnika sudjelovalo je 27 studenata. 

  

1. Zbog čega ste upisali kolegiij Pravo osiguranja? 

 

 

Komentari: 

 Korisno u budućem profesionalnom životu ali i životu građana a do sada nije 

obrađivana na fakultetu. x5 

 Zanimljiv pristup s primjerima iz prakse. x3 

 Posvećenost predavača i korisnost predavanja.  



2. Jesu li Vam teme koje su se obrađivale na predavanjima bile zanimljive? 

 

 

 

Komentari: 

 Pohvale predavačima što su i nezanimljive teme učinili zanimljivim. 

 Željela bih malo detaljnije i opširnije predavanje o profesionalnom osiguranju 

odvjetnika. 

 Na predavanjima se obrađivalo dosta slučajeva i primjera iz prakse što nije 

čest slučaj na našem fakultetu a smatram to korisnim za razumijevanje i 

primjenu gradiva. 

 

 

 

 

 

 

 



3. Smatrate li da su predavanja doprinijela povećanju Vašeg općeg pravnog 

znanja i razumijevanja prava? 

 

 

 

Komentari: 

 Predavanja su zanimljiva i uče primjeni prava u praksi kroz slučajeve i 

praktične primjere koji olakšavaju razumijevanje gradiva i povezivanje s 

gospodarskom logikom. x12 

 Primjena pravne logike i pravničkog razmišljanja, te primjena znanja iz različith 

pravnih grana. x9 

 Objašnjeni su termini koje se svakodnevno koristi u praksi a saznali smo za 

njih tek sada. 

 

 

 

 

 

 



4. Ocijenite te navedite, prema Vašem mišljenju, eventualne prednosti i 

nedostatke predavanja prof. dr. sc. Jasenka Marina. 

 

 

 

Komentari: 

 Puno primjera iz prakse, opuštena atmosfera, potiče na sudjelovanje u 

predavanju. x9 

 Jedan od najboljih predavača, približava materiju na jako zanimljiv način. x5 

 Odlično pripremljena predavanja i jednostavne prezentacije. x2 

 Zanimljiva predavanja. x2 

 Pristupačan predavač,  jasno obnjašnjava gradivo, prezentacije bi mogle biti 

detaljnije. x2 

 Mali nedostatak je ne navođenje primjera iz prakse radi lakšeg razumijevanja 

teorije. x2 

 Simulacije situacija i primjeri iz prakse obogaćuju predavanja. 

 

 

 

 



5. Ocijenite te navedite, prema Vašem mišljenju, eventualne prednosti i 

nedostatke predavanja doc. dr. sc. Miše Mudrića. 

 

 

 

Komentari: 

 Jasan i sistematičan način predavanja, izvrsno strukturirane prezentacije, 

obrazlaganje primjera, interaktivan pristup. x12 

 Odličan predavač koji potiče na razumijevanje gradiva, logično zaključivanje i 

kritičko mišljenje. x9 

 Sve pohvale. x4 

 Previše forsira sudjelovanje studenata koji možda ne rasploažu svim 

potrebnim informacijama, ponekad prebrzo ulazi u materiju. x3 

 Najbolji predavač na fakultetu. 

 

 

 

 

 

 



6. Biste li preporučili upis kolegija Vašoj kolegici/kolegi s niže godine studija? 

 

 

 

 

Komentari: 

 Preporuke svima koji se u budućnosti žele baviti osiguranjem, a izgledno je da 

će nam materija sigurno trebati. x6 

 Korisno i životno. x6 

 Preporučio bi jer su predavanja zanimljiva, potiču na razumijevanje prava, 

pučna i dobro organizirana. x6 

 Ovisi o tome zanima li materija osobu koja planira upisati kolegij, ukoliko da 

svakako preporučujem. 

 Preporučio bih, ali konačnu odluku ću donijeti nakon polaganja ispita. 

 

 

 

 

 



7. Vaša konačna, opća ocjena predavanja, i komentar je: 

 

 

 

Komentari: 

 Preporuke svima, zanimljiva predavanja i opće znanje koje je korisno svima. 

x6 

 Izniman trud predavača, organiziranost, odličan balans između teorije i prakse 

i opušten pristup studentima.  x3 

 Mogao bi biti obvezni kolegij koliko je zanimljiv i koristan. 

 Nadam se da će se ovako nastaviti i da će se poćeti primjenjivati isti model na 

drugim katedrama. 

 Sve pohvale, jedina sugestija je uvesti kolokvij ili neku vrstu predroka kako 

bismo riješili ispit prije redovnog ispitnog roka. 

 Ovaj fakultet bi bio vrijedan studiranja da postoji više ovakvih kolegija. 

 Volio bih čuti više o automobilskoj odgovornosti i malo više primjera vezano 

uz tu temu. 

 Preklapanje predavanja je jedina zamjerka tehničke prirode. 

 Svakako je previše predavanja, prva su krenula i zadnja završila od svih 

izbornih predmeta s time da su se odrađivale i nadoknade, smatram to 

bespotrebnim, moja preporuka bi bila koji izostanak više ako predavanja 

moraju biti obvezna.  

 Neprilagođeno za zaposlene izvanredne studente. 


